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Bescheinigung nach GVO (EG) 
 
 
 
Bei den von uns unter den Marken "KS", "Kolbenschmidt", “Pierburg”, “TRW Engine Components”, “BF 
Original” oder "NDC" verkauften Produkten handelt es sich entweder um Originalteile oder um qualitativ 
gleichwertige Teile im Sinne von Ziff. (19) und (20) der ergänzenden Leitlinien für vertikale Beschränkungen in 
Vereinbarungen über den Verkauf und die Instandsetzung von Kraftfahrzeugen und den Vertrieb von 
Kraftfahrzeugersatzteilen (2010/C 138/05)." 
 
 
 
 
Mit freundlichen Grüßen 
 
MS Motorservice International GmbH 
 

     
Küppers      Laser 

An 
 

25.05.2018

Max Mustermann

Mustermann AG

Musterstrasse 1

12345 Musterdorf

Declaration concerning block exemption regulation (EC)

The products sold by us under the brand names “KS”, “Kolbenschmidt”, “Pierburg”,  
“TRW Engine Components”, “BF Original” or “NDC” are either “original parts” or “parts of 
matching quality” as defined in Clauses (19) and (20) of the “Supplementary guidelines 
on vertical restraints in agreements for the sale and repair of motor vehicles and for the 
distribution of spare parts for motor vehicles” (2010/C 138/05), applicable as amended  
in the latest version dated 17/04/2023.

Best regards

MS Motorservice International GmbH

Axel Laser					     Thomas Balandier
Vice President Program Management Mechatronics	 Senior Manager Program Management Hardparts
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